
  

Referat fra bestyrelsesmøde 6. december 2017 
Til stede: Kasper, Filip, Henrik L. og Johnny 

- Kasper gennemgår et IT-program med bestyrelsen. Alle synes 

det ser godt ud, og det bliver besluttet at bestyrelsen vil prøve 

det af. Programmet koster omkring 149 kroner om måneden. 

- Brand 
KPC har vendt tilbage og vil nu se flere lejligheder. De har haft 

muligheden tidligere, hvor de ikke ville se flere lejligheder, så 

bestyrelsen er irriterede over dette. Det bliver besluttet at Henrik 

svarer KPC med, at de selv må kontakte beboere for at se de 

lejligheder, som de ønsker. 

Bestyrelsen vil give KPC en deadline, som hedder 31/12. Inden 

den dato skal KPC fortælle, hvor de har tænkt sig at udbedre og 

en tidsplan. 

Bestyrelsen skrev første gang til KPC i marts 2017, så ved 

årsskiftet er der gået 10 måneder. 

Johnny kender en god advokat - Anders Hoffmann. Johnny vil 

tale med ham. 

- Skraldelisterne som hænger i skralderummet er gamle. Der kan 

hentes nye på Københavns Kommunes hjemmeside. Filip tjekker 

op, printer nyt og opdaterer hjemmesiden. 

- Kasper har opdateret skraldeinformationen. Han har sendt den 

til Christian, som vil sende det rundt til beboerne. 

- Skraldesugsforklaringerne som hænger i gangen, kan nu tages 

ned, vurderer bestyrelsen. 

- 1-års gennemgang: Bestyrelsen har endnu ikke modtaget 

listen fra KPC efter gennemsynet. 

- Nøglebrikker til kælderen: Koster over 100.000 kroner. Johnny 

er på vej med en mere præcis pris. 

 



  

- Rengøringen i opgangene foregår hver uge fra den 1. 

december 

- Følgende bliver besluttet til nyhedsbrevet: Glædelig Jul, 1-års 

gennemgang, Kommende GF i slut februar med opfordring til 

inputs-deadline til fællesrum og godkendelse af markiser. 

Konkrete forslag og pris skal fremlægges inden 15. januar. / 

Tyveri-Indbrud / Brandstatus. 

Næste møde den 9 januar 


Med venlig hilsen 

Bestyrelsen i Havnekanten 

bestyrelsen@havnekanten.dk 

www.havnekanten.dk 
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